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Referat  
Dato: 20.03-2023 kl. 19.00-21.00  

  

  

Mødeemne: 
 

Årsmøde  

No Emne Tekst Aktion 

1 Valg af dirigent 

 
Tina Agergaard blev valgt  

2 Valg af referent 
og 

stemmetællere 
 

Referent: Kristian Sigaard 
 

Stemmetællere. John Christensen, Leif Poulsen, Conny Lauridsen blev 
valgt 

 

 

3 Aflæggelse af 
årsberetning 

Inga Andersen gennemgik Ølgod udviklingsråds formål og nuværende 
medlemmer, samt hvilke foreninger – organisationer som 

medlemmerne repræsenterer. 
 

Inga Andersen fremlagde herefter årsberetningen. I beretningen blev 

fortalt om de mange møde aktiviteter der har været. Inga fortalte om 
de projekter og opgaver som der er arbejdet med og som blev 

afsluttet i det forgangen år.  
 

Til sidst blev fortalt om de igangværende aktiviteter og opgaver. Der er 

13 projekter i udviklingsplanerne og der arbejdes med flere 
trafikopgaver, herunder ønsket om et fodgængerfelt i Grønnegade og 

nye parkeringspladser i Nygade. 
 

Inga takkede Udviklingsrådets medlemmer for deres arbejde gennem 
året. 

 

Beretningen blev godkendt af årsmødet. 
 

 

 
 

4 Fremlæggelse af 
det reviderede 

regnskab til 
godkendelse 

 

Det reviderede regnskab blev gennemgået og godkendt  

5 Godkendelse af 
budget 

 

Budget blev gennemgået og godkendt  

6 Indkomne 
forslag 

 

Der var ingen indkomne forslag  

7 Valg af 4 ildsjæle 
 

  

Genvalg til Peter Zilmer, Lone Mølhede Nielsen og Torben Kondrup. 
Som ny ildsjæl blev John Sandholm valgt. 

 

8 Valg af revisor og 

revisor suppleant 

 

Genvalg til Bøje Meiner Nielsen som revisor. 

Carl holst blev valgt som revisor suppleant 
 

9 Eventuelt 

 

 

Viggo henviste til et brev, sendt til kommunen d. 8 jan 2023 

omhandlende tømning af skraldespande ved Byskovscenteret.  

 
I brevet opfordres kommunen til at foretage tømning af skraldespande, 

 



idet spandene opfattes som offentlige og bruges af alle 
forbipasserende, og dermed ikke kun af Byskovscenterets brugere.  

 

Campingpladsen har hidtil stået for tømningen men har ikke ønsket at 
fortsætte med denne ordning. 

 
Bøje omtalte en skraldespand ved Kapelan haven som også anvendes 

som offentlig skraldespand, men ikke tømmes. Kommunen har også 
her fået et henvendelse om at overtage tømningen men har afvist 

ønsket. Viggo og Bøjer sender deres korrespondance til Mads 

Sørensen. 
 

Der var opfordring til at Bolig Sydvest deltager i foreningernes dag. 
Det blev oplyst at Bolig Sydvest er med i foreningernes dag.  

 

Der blev opfordret til at se på overgangen ved Super Brugsen, som af 
mange opfattes som et fodgængerfelt, hvilket det ikke er. Feltet er 

tidligere blevet gennemgået af kommunen og politiet og der er ikke 
fundet anledning til at ændre i feltet. Der gøres opmærksomt på at der 

er Haj tænder for de gående. 
 

Den røde belægning i Storegade kan også opfattes som et 

fodgængerfelt, hvilket det ikke er. Belægningen trænger til udskiftning 
på grund af slidtage.  

 
Carl Holst er efter 13 år, stoppet som ildsjæl i Ølgod Udviklingsråd. 

Inga Andersen takkede Carl mange gange for hans store engagement 

og løsning af mange opgaver gennem tiden. 
 

Herefter afsluttede Inga årsmødet og takkede Tina for god ledelse af 
mødet. 

    

 

Efter årsmødet var der indlæg ved Søren Hvidberg omkring Norlys vækstpulje. Søren gennemgik 

vækspuljens formål og hvilke kritierier som både er fastlagt i Norlys vækstpuljen samt hans egne guidelines 

for valg af tildeling af midler. Der var flere eksempler på projekter i Ølgod onmrådet som har fået bevilget 

penge fra Norlys vækstpulen, og Søren opfordrede til at søge om midler, hvis man har projekter der 

mangler financiering.  

Mads Sørensen, borgmester, afsluttede aftenen med et indlæg om ”Rigets tilstand” – Varde kommune. 

Mads var omkring mange emner, herunder det vigtige i at lokalsamfund fungerer og at kommunen bevare 

den decentrale struktur på skoler og daginstitutioner mm, - fokus på bosætning, - stærk kultur lokalt, -

turisme og dens betydning for Varde kommune, - Forsvaret med 3 kasserne i Varde, - det stærke 

erhvervsliv, - ægtefællejob, - fokus på, at eksisterende virksomheder bliver serviceret godt af kommunen 

og nye virksomheder er velkomne, - klima handlings plan for Varde kommune er godkendt af byrådet og 

meget mere. 

Efterfølgende var der god spørgelyst og debat.  


